
BR.01.0012.42.13.2017 

Protokół nr 42/17 

z wyjazdowego posiedzenia Komisji Sportu i Kultury Fizycznej  

Rady Miasta Krakowa 

z dnia 6 czerwca 2017 r. 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Tomasz Urynowicz – Przewodniczący Komisji, udział 

wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

          Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 15.00 otworzył posiedzenie Komisji Sportu i Kultury 

Fizycznej Rady Miasta Krakowa.  

 

Komisja przyjęła porządek posiedzenia przenosząc punkt 3 na następną komisję. 

Za wnioskiem , który złożył Radny Andrzej Mazur głosowało 3 radnych ,0 radnych było 

przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

     1.Otwarcie posiedzenia.      

 

 

     2.Wizytacja na modernizowanym obiekcie hali sportowej  przy ulicy Ptaszyckiego. 

       

      3.Informacja na temat realizacji zadania budżetowego Z.I.S/S1.66/16 „Budowa     oświetlonego 

   boiska ze sztuczną nawierzchnią wraz z infrastrukturą towarzyszącą  dla klubu sportowego 

   Hutnik przy ulicy Ptaszyckiego”.   

 

      4.Sprawy bieżące. 

 

5. Oświadczenia i komunikaty 

 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

  A.d.3. 

         Wizytacja na modernizowanym obiekcie hali sportowej  przy ulicy Ptaszyckiego. 

 

Obiekty Klubu Sportowego Hutnik przy ul. Ptaszyckiego tworzą jeden z największych w 

mieście kompleksów sportowych. Aby jednak nadal mogły dobrze spełniać swoje funkcje, 

niektóre z nich wymagały gruntownej modernizacji. Przez ostatnie lata modernizowano halę. 

Efektom przyjrzeli się radni z Komisji Sportu i Kultury Fizycznej.  

Głównym celem radnych była wizytacja tego obiektu. Zanim jednak radni zwiedzili halę, kilka 

zdań o pracach, które się w niej odbyły wygłosił dyrektor Zarządu Infrastruktury Sportowej 

Krzysztof Kowal.  



Jak twierdził, przez ostatnie dwa lata przeprowadzono tu szereg prac. Wykonane zostały 

remonty instalacji grzewczej i oświetlenia podstawowego oraz kompleksowa 

termomodernizacja dachu wraz z obróbką blacharską. 

Zajęto się też termomodernizacja hali. Zakres prac obejmował: roboty rozbiórkowe i 

przygotowawcze, wykonanie izolacji przeciwwilgociowych i termicznych na ścianach 

fundamentowych oraz izolacji termicznych ścian budynku, wymianę stolarki okiennej i 

stolarki drzwiowej (stalowej i aluminiowej), wymianę elementów kanalizacji deszczowej, 

modernizację wiatrołapu i wejścia głównego, dostawę i montaż napisu nad wejściem 

głównym. 

Nazwa obiektu, Hala Widowiskowo-Sportowa Suche Stawy, nawiązuje do miejsca lokalizacji 

dobrze znanego nie tylko w Krakowie, ale w całej Polsce. 

Hala zwraca uwagę swoją estetyką, uporządkowano także teren wokół obiektu. Na jego 

zapleczu – tam, gdzie kiedyś znajdowało się sztuczne lodowisko trwają obecnie prace 

rozbiórkowe i ziemne przed kolejną inwestycją, która wzbogaci kompleks sportowy na 

Suchych Stawach. 

Następnie radni zwiedzili halę, po czym komisja zakończyła posiedzenie.  

 

    Ad.4. 

 Sprawy bieżące 

 

 Brak spraw bieżących. 

 

 Ad.5.6. 
Oświadczenia i komunikaty. 

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji Sportu i Kultury Fizycznej  Rady 

Miasta Krakowa Tomasz Urynowicz o godzinie 17.30 zamknął posiedzenie i poinformował, że 

następne posiedzenie Komisji w dniu 20 czerwca 2017 roku odbędzie się w obiekcie Yacht 

Klub os. Mogiła Przystań nad Wisłą. 

 

 

Przewodniczący  Komisji                      

/-/Tomasz Urynowicz  

 

Sporządził: P. Drożniak                                                                                             


